



FUTURE LEADERS INTERNATIONAL PRIVATE SCHOOL

مدرسة قادة المستقبل الدولية الخاصة

Dear Parents,

At Future Leaders International Private School, technology is used to support meaningful learning, creativity, collaboration and student independence.

Our BYOI program - **Bring Your Own iPad** - gives students access to a consistent, flexible learning tool that can be used across subjects. The iPad is not a replacement for teachers, books, discussion, handwriting or practical learning. It is one of the tools students use to create, research, organize, practice, present and demonstrate their understanding. In addition, our school uses a wide range of digital tools—including e-books, applications, educational programs, and interactive reading platforms. To make the best use of these resources, all Grade 6–12 students are required to bring their iPads to school daily for the 2026–2027 academic year. Families may choose one of the following options:

Option 1: Bring Your Own iPad

If your child already owns an iPad, it must meet the following specifications:

- ✓ iPad 10th or 11th Generation (Wi-Fi)
- ✓ Minimum Storage: 128 GB
- ✓ Protective Cover

(Mandatory Requirement) – All-Safe Protection (AED 350, one-time only)

- All personal iPads must be enrolled in the school's All-Safe Protection system.
- This includes the JAMF license (device management), installation, and setup.
- Ensures safety, security, and access only to school-approved apps.
- Parents pay AED 350 once only for the entire period the student is enrolled at the school.
- Without All-Safe Protection, the device cannot be used in school.
- Before enrolling the device in the school system, parents are required to back up the iPad, erase its' content, and make sure it is fully charged.

All-Safe Protection must be purchased through the school portal (link below).

Option 2: Purchase Through the School Portal

Portal Link: <https://eshop.allprints.ae/collections/future-leaders-international-private-school-baniyas>

Password: FLIS2026

Available Bundles:

Bundle A: 11-inch iPad Wi-Fi 128GB (11th Gen) – **AED 2,140**

Bundle B: 11-inch iPad Wi-Fi 256GB (11th Gen) – **AED 2,515**

Both bundles already include All-Safe Protection in the price.

(Optional AppleCare+ AED 235 for extended warranty and support)

Delivery: 5–7 working days (subject to stock)

Payment: One-time or installments via Tabby.

For more details please check the attached parents booklet .

Kind regards,

School Administration



FUTURE LEADERS INTERNATIONAL PRIVATE SCHOOL

مدرسة قادة المستقبل الدولية الخاصة

السادة أولياء الأمور الأعزاء،
تُستخدم التكنولوجيا في مدرسة قادة المستقبل الدولية الخاصة، لدعم التعلم الهادف، والإبداع، والتعاون، واستقلالية الطلاب.
برنامجنا BYOI - أحضر الآيباد الخاص بك - يمنح الطلاب إمكانية الوصول إلى أداة تعليمية مرنة ومتسقة يمكن استخدامها عبر المواد الدراسية. الآيباد ليس بديلاً عن المعلمين أو الكتب أو المناقشات أو الكتابة اليدوية أو التعلم العملي، بل هو أحد الأدوات التي يستخدمها الطلاب للإبداع، والبحث، والتنظيم، والممارسة، والعرض، وإظهار فهمهم.
بالإضافة إلى ذلك، تستخدم مدرستنا مجموعة واسعة من الأدوات الرقمية - بما في ذلك الكتب الإلكترونية، والتطبيقات، والبرامج التعليمية، ومنصات القراءة التفاعلية. وللاستفادة القصوى من هذه الموارد، يُطلب من جميع طلاب الصفوف 6-12 إحضار أجهزتهم الآيباد إلى المدرسة يومياً للسنة الأكاديمية 2026-2027.

لذا يمكنكم الاختيار بين أحد الخيارين التاليين:

الخيار الأول: إحضار جهاز iPad خاص بكم

إذا كان لدى الطالب جهاز iPad مسبقاً، فيجب أن تتوفر فيه المواصفات التالية:

- جهاز iPad الجيل العاشر أو الحادي عشر (Wi-Fi)
- سعة تخزين لا تقل عن 128GB
- غطاء واقٍ (Protective Cover)

(شرط إلزامي) All-Safe Protection - رسوم 350 درهم لمرة واحدة فقط:

- يجب تسجيل جميع أجهزة iPad الشخصية في نظام المدرسة All-Safe Protection.
- يشمل ذلك رخصة JAMF (إدارة الأجهزة)، التركيب، والإعداد.
- يضمن الأمان والحماية والوصول فقط إلى التطبيقات التعليمية المعتمدة من المدرسة.
- الرسوم 350 درهم تُدفع مرة واحدة فقط طوال فترة دراسة الطالب في المدرسة.
- من دون نظام All-Safe Protection لن يُسمح باستخدام الجهاز داخل المدرسة.
- قبل تسجيل الجهاز في نظام المدرسة يتعين على أولياء الأمور أخذ نسخة احتياطية من جهاز iPad والتأكد من شحنه بالكامل.

يجب شراء نظام All-Safe Protection من خلال (بوابة المدرسة) الرابط أدناه.

الخيار الثاني: الشراء من خلال بوابة المدرسة

كلا الباقيتين المتاحتين تشتملان نظام All-Safe Protection ضمن السعر.

رابط البوابة:

<https://eshop.allprints.ae/collections/future-leaders-international-private-school-baniyas>

كلمة المرور : FLIS2026

الباقات المتاحة:

1. جهاز iPad قياس 11 بوصة - Wi-Fi - سعة 128 GB الجيل 11) بسعر 2,140 درهم
 2. جهاز iPad قياس 11 بوصة - Wi-Fi - سعة 256 GB الجيل 11) بسعر 2,515 درهم
- (إضافة اختيارية AppleCare+ :بسرعة 235 درهم لتوسيع الضمان والدعم الفني)

التسليم: من 5 إلى 7 أيام عمل (حسب توفر المخزون)

الدفع: دفعة واحدة أو أقساط عبر Tabby

للمزيد من التفاصيل، يُرجى الاطلاع على الدليل المرفق الخاص.

مع أطيب التحيات،
إدارة المدرسة